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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
Az utóbbi napok híradásaiban szerepelt, hogy az MLSZ a Szabadidőközpontban kívánja 
kialakítani a helyi futball akadémiának szükséges helyszínt, mindezt az egykori Tó 
Hotel épületében és a mellette lévő nagyobb területen.  
Közben „dübörög” a műfüves futballpálya program is, hiszen egyre több városrészben 
kap helyet. Ugyanígy egy évvel ezelőtt döntés született a Széktói Stadion átalakításáról 
ahol ugyancsak labdarúgó pályák kerülnek kialakításra atlétikai centrummal együtt. 
Tudomásom szerint a Rudolfkert-projektben is szó volt arról, hogy abban szintén 
helyet kap valamilyen módon a labdarúgás is. Több mint 10 éve a műkertvárosi 
sportpálya is elsősorban a labdarúgásnak ad otthont. Felhívnám arra a figyelmet, hogy 
ezeknek a pályáknak a fenntartása, karbantartása nagy körültekintést és szakmai 
ismereteket igényel, ezzel együtt komoly költségekkel is jár.  
 
Nem értem, hogy mi indokolta a város számára igen értékes Tó Hotel és környéke 
területének hasznosítását szintén labdarúgás céljára? Ezúton szeretnék erre választ 
kapni, hiszen ez a lépés nem a város átlagpolgárainak mozgási lehetőségét fogja 
biztosítani, hanem egy szűk érdekcsoportét és egy profi labdarúgás utánpótlás képzést.  
 
Kérem továbbá tisztelt Polgármester Asszonyt, hogy mielőbb tájékoztassa a Közgyűlést 
a Szabadidőközponttal kapcsolatos hasznosítás részleteiről, és arról, hogy mindez 
miként szolgálja a terület eredeti kialakítási céljait és a szabadidejükben sportolni 
vágyó kecskemétieket. 
 
 
Kecskemét, 2017. szeptember 13. 
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